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3.5.2011.Delegacija Vlade RS u 
Prijedoru  

Predsjednik Vlade Republike Srpske  
Aleksandar Džombić izjavio je u Prijedoru 
da je dosadašnja saradnja ove opštine sa 
Vladom RS bila na visokom nivou i da će 
takva ostati i ubuduće. 
 -Ovo je za nas važna opština i važan dio 
RS koji ima apsolutnu podršku Vlade, 
rekao je Džombić nakon razgovora sa 
opštinskim rukovodstvom.  
 

 
 
 On je izrazio zadovoljstvo izvršenjem 
opštinskog budžeta, kao i činjenicom da sa 
punjenjem opštinske kase nema problema 
niti će ih u narednom periodu biti.  
 -Od Vlade se traži učešće u projektima 
vodosnabdijevanja od dva miliona maraka 
i izgradnje obilaznice od tri miliona 
maraka. Vlada će dati svoj doprinos da se 
ovi projekti uspješno privedu kraju, kazao 
je Džombić.  
 Podsjećajući da je Vlada RS odlučila da 
vlasništvo nad imovinom nekadašnje 
fabrike "Celpak", vrijednom 3,5 miliona 
KM, prenese na opštinu Prijedor bez 

naknade, Džombić je najavio da će Vlada 
učestvovati i u projektima regulacije 
vodotoka Miloševice, nadogradnji zgrade 
Pozorišta Prijedor i izgradnji nove zgrade 
Specijalne škole "Đorđe Natošević".  
 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izrazio je zadovoljstvo današnjom 
posjetom delegacije Vlade RS, 
naglašavajući da se se svi projekti o kojima 
se danas razgovaralo i koji su dobili 
podršku Vlade uklapaju u ukupnu 
strategiju razvoja ove opštine.  
 

 
 
 -Naišli smo na razumijevanje i smatram da 
će u dogledno vrijeme biti realiozovani. 
Ubuduće neće izostati razmjena 
informacija između opštine i Republike, 
kao ni pomoć jednog nivoa vlasti drugome, 
istakao je Pavić.  
 U posjeti Prijedoru s premijerom 
Džombićem boravili su  i ministri finansija 
i industrije, energetike i rudarstva RS 
Zoran Tegeltija i Željko Kovačević.  
 

 
  
Oni su obišli i industrijsku zonu "Celpak", 
Agenciju za ekonomski razvoj opštine 
Prijedor „Preda - PD“, preduzeće 
„Prijedorputevi“ i fabriku keksa "Mira". 
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Usvojen Izvještaj o izvršenju budžeta 
 
Opština Prijedor u prošloj godini ostvarila 
je suficit u iznosu od 4,9 miliona 
KM.Načelnik Odjeljenja za finansije 
opštine Prijedor Biljana Malbašić izjavila 
je da se radi o kumulativnom, a ne samo o 
suficitu iz 2010. godine. 
 -Do sada nismo vršili raspodjelu tog 
kumulativnog suficita, ali nismo ga ni 
trošili, rekla je Malbašićeva  u Prijedoru 
nakon što su odbornici Skupštine opštine  
Prijedor prihvatili izvještaj o izvršenju 
budžeta za 2010. godinu i odluku o 
raspodjeli budžetskog suficita za 2010. 
godinu. 
Ona je navela da je oko 3,5 miliona maraka 
neraspoređenog viška prihoda i rashoda 
namijenjeno za kapitalna ulaganja i ostale 
troškove, a oko 1,4 miliona KM 
neraspoređenog priliva od prodaje stalnih 
sredstava samo za kapitalna ulaganja. 
Odbornici SO Prijedor prihvatili su 
naknadno i odredbu da se, ako ne bude bilo 
potrebe za trošenjem nekog dijela suficita, 
načelniku opštine omogući da on 
preraspodijeli taj novac bez da se o tome 
mora izjasniti lokalni parlament. 
 
Opština nije prezadužena 
 
Opština Prijedor jedna je od rijetkih u 
Republici Srpskoj  koja nikom ništa ne 
duguje i koja lako izvršava sve svoje 
obaveze, izjavio je danas načelnik ove 
opštine Marko Pavić. 
 -Zaduženje opštine u apsolutnom iznosu je 
2,3 miliona marka što je 9,70 odsto u 
odnosu na budžet, iako je 18 odsto 
zakonom dozvoljen limit, rekao je Pavić. 
Odgovarajući na pitanje odbornika 
Skupštine opštine Prijedor o medijskim 
napisima da su Bnjaluka, Bijeljina i 
Prijedor najzaduženiji u RS, Pavić je 
naglasio da je to logično jer su to lokalne 
zajednice sa najvećim budžetima i 
najvećim brojem stanovnika.  
- Jesu to najveća zaduženja kada se gledaju 
apsolutni iznosi, ali nisu u odnosu na 
prihode odnosno budžete, istakao je Pavić.  

Budžet opštine Prijedor za 2011. godinu je 
33,5 miliona maraka. 
 
Obilježavanje 9.maja Dana pobjede  
 
Na Partizanskom  groblju  na Urijama u 
Prijedoru više delegacija je položilo 
vijence, a potom je održan istorijski čas 
povodom 9. maja, Dana pobjede nad 
fašizmom.Preživjelim veteranima NOB-a  i 
poštovaocima tekovina antifašizma ispred 
spomenika na Urijama, gdje su sahranjeni i 
posmrtni ostaci prvog komandanta 
kozarskih partizana, narodnog heroja 
doktora Mladena Stojanovića, u ime 
SUBNOR-a obratio se Veljko Rodić. 
 -Drugi svjetski rat je velika klaonica 
čovječanstva. Od 50 miliona žrtava, 1,7 
miliona je iz Jugoslavije. Potkozarski kraj 
je bio izložen najvećoj agresiji, naročito 
1941. i 1942. godine, podsjetio je Rodić. 
 On je kazao da su Kozara i Potkozarje u 
Drugom svjetskom ratu mirisali na pepeo i 
barut. 
 -Tako je sa ovoh prostora stradao svaki 
šesti stanovnik, dok je u Jugoslaviji to bio 
svaki deseti. Poslije Rusije i Poljske, 
Jugoslavija je treća zemlja po broju žrtava 
u odnosu na broj stanovnika, podsjetio je 
Rodić.  
 Prisutnima se obratio načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić podsjećajući da je na 
današnji dan prije 66 godina dobro 
pobijedilo zlo i da današnje generacije 
uživaju plodove te pobjede i zahvaljuju 
onima koji su to omogućili. 
 -U redu smo zemalja koje su se među 
prvima svrstale u borbu protiv fašizma. Mi 
Prijedorčani i Kozarčani posebno možemo 
biti ponosni na borbu protiv fašizma, iako 
taj ponos nosi hiljade žrtava. Ponosni smo 
na sugrađane koji su nam tada darovali 
slobodu, istakao je Pavić.  
 On je dodao da ovdašnji narod zna cijeniti 
slobodu jer ju je uvijek plaćao svojim 
životima, a da je poruka iz Potkozarja 
uvijek bila mir, sloboda i konsenzus. 
Ispred spomenika na Partizanskom groblju 
na Urijama vijence su položile delegacije 
Opštine, Opštinskog odbora SUBNOR-a, 
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Boračke i Organizacije porodica poginulih 
boraca opštine Prijedor, Osnovne škole 
"Petar Kočić" i opštinskih odbora DNS-a i 
SNSD-a. 
 S područja Prijedora u NOB-u je 
učestvovalo oko 5.000 partizanskih boraca, 
od kojih su 2.984 izgubila živote. Prijedor 
je dao deset narodnih heroja i 564 
prvoborca.Danas je među živima samo šest 
nosilaca Partizanske spomenice odnosno 
učesnika rata iz 1941. godine za koje je 
načelnik opštine danas priredio svečani 
prijem i uručio im po 200 KM novčane 
pomoći. 
 
Prijedorski trka či najbolji na mitingu u 
Bovcu 
 
Članovi Atletskog kluba „ Prijedor“ su sa 
osvojenih  deset medalja bili najuspješniji 
učesnici tradicionalne Atletske trke u 
slovenačkom gradu Bovcu.Stručni 
saradnik za sport opštine Prijedor Zdravko 
Ostojić  potvrdio je da su  Prijedorčani već  
četvrti  put nastupili  na ovom atletskom 
mitingu,a ove godine su imali posebno 
uspješan nastup osvojivši  po četiri zlatne i   
srebrne, dvije  bronzane medalje te jedno 
posebno priznanje za četvrto mjesto i 
pobjednički pehar za atletičarku Anu 
Janković za  osvojeno prvo mjesto u 
ženskoj konkurenciji na 3000 metara. 
 

 
 
-Riječ je o manifestaciji  „ 10. Bovški tek“ 
, odnosno trkama  u nekoliko uzrasnih 
kategorija učenika osnovnih i srednjih 
škola iz jednog dijela Slovenije tačnije 
Maribora, Celja, Novog mesta,a 
Prijedorčani su učestvovali kao 

predstavnici Republike Srpske odnosno 
grada sa kojim Bovec ima potpisanu 
Povelju o bratimljenju, kazao je Ostojić. 
Pored takmičenja osnovaca i 
srednjoškolaca, na ovoj manifestaciji su 
učestvovali i profesionalni trkači u 
disciplini maraton i nordijsko hodanje,ali i 
rekreativci od 3 do 80 godina starosti. 
 

 
 
Ostojić je potvrdio i da će slovenački 
atletičari iz ove bratske opštine učestvovati 
na Međunarodnim uličnim trkama „ 
Prijedor 2011“ koja će se održati 13.maja. 
 
Sajam radničkih zanimanja  
 
Projekat pod nazivom“ Šansa za vašu 
budućnost“   koji  je za cilj imao promociju 
radničkih zanimanja u srednjem 
obrazovanju mladih Prijedorčana ,a koji je 
tokom jučerašnjeg dana proveden na 
malom gradskom trgu, prvi je projekat  
takve vrste  u Republici Srpskoj koji je 
organizovalo  Udruženje građana „ Don“ u 
saradnji sa kompanijom Arcelor Mital 
Prijedor. 
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Izvršni direktor  udruženja „ Don“ je 
istakla da je ovo bilo idealno vrijeme da se 
uskoro svršenim osnovcima pomogne u 
izboru budućeg zanimanja odnosno 
profesionalnoj orijentaciji koja je veoma 
važna za mlade ljude tog uzrasta koja im 
vjerovatno određuje i mnoge druge, kasnije 
životne odluke. 
-Ovu prezentaciju radničkih zanimanja 
nazvali smo Festival „ Da li si kreativan“ 
kojim smo željeli da  ukažemo  naših 
mladim sugrađanima i njihovim 
roditeljima da je vrlo interesatno biti frizer, 
pekar, drvoprerađivač , mašinbrava i da  
sva naša djeca ne moraju da idu u 
ekonomsku i medicinsku školu ili 
gimnaziju kako bi kasnije bilo neki broj u 
evidenciji Zavoda za zapošljavanje jer ne 
moraju i ne mogu svi ni završiti fakulete, 
što opet nije garancija sigurnog zaposlenja, 
kazala je Marićeva. 
Ona je potvrdila da je na otvorenom 
prostoru kroz 11 projekata šest škola imalo 
prezentaciju zanimanja, što je samo dio 
radničkih profila za koje školuju 
sredoškolce. 
-Iza nas je gotovo dva mjeseca rada i 
mislim da smo uspjeli da pripremimo  
vrhunske proizovde i usluge kojima smo 
učenicima na vrlo kreativan način željeli 
da približimo ono šta mogu u naših 
srednjim školama da nauče,a da to možda 
nisu ni znali da je moguće, kazala je 
Marićeva. 
Festival je zvanično otvoren pet minuta 
prije dvanaest prikazivanjemfilma koji je 
urađen u sradnji sa učenicima i nastavnim 
osobljem srednjih škola , u firmama u 
kojima se obavlja sturčna praksa. 
Nakon toga, svi posjeitoci ovog festivala 
su mogli da sebi priušte frizuru , da 
degustiraju proizvode učenika, budućih 
pekara iz Poljoprivredne škole te pogledaju 
prezentaciju savremene poljoprivredne 
mehanizacije kojom ova škola raspolaže 
pri proizvodnji rasada i drugih 
poljoprivrednih kultura u svojim 
plastenicima. 
Festival je privukao veliki broj posjetilaca, 
pogotovo budućih srednjoškolaca koji su  

sa pažnjom obilazili štandove i uzimali 
propagandni materijal koji im može 
poslužiti kao vodič za izbor budućeg 
zanimanja.  
Na kraju dana, izabrani su najkreativniji 
učenici i njihove prezentacije tako da su  
prvu nagradu za najljepšu štandovsku 
prezentaciju prema ocjeni samih učesnika  
osvojili  krojački  konfekcijski šivači iz 
Specijalne škole „ Đorđe Natošević“. 
Najbolji projekat   prema ocjenama žirija 
imali su učenici Mašinske škole za tehnički 
projekat i zanimanje tehničar finalne 
obrade drveta,  a najbolju prezentaciju 
prema ocjeni žirija imali su  frizeri . Svi 
učesnici ovog jedinstvenog Festivala 
radničkih zanimanja dobili azhvalinice, a 
priznanja za posebno zalaganje osvojile su 
Poljoprivredna i Muzička škola. 
Sve  nagrade su  obezbijeđene uz pomoć 
sponzora opštine Prijedor, kompanije 
Arcelor Mital , Agencije lokalne 
demokratije, preduzeća Komunalne usluge 
i nekoliko privatnih firmi.  
 
16.MAJ    DAN OPŠTINE 
 
Delegacija opštine Manisa 
 
U povodu obilježavanja 16. maja  Dana 
opštine, u Prijedor je doputovala delegacija  
turskog grada Manise , koji se nalazi u 
Anatoliji u  jednoj od razvijenijih i  
najevropskijih regija Republike Turske sa 
kojom je prije šest godina potpisana 
Povelja o bratimljenju.Načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić istakao je da je u 
proteklom periodu bilo više razmjena 
visokih delegacija i prvi kontakt koji je 
ostvaren stalno se proširuje. 
-Naše delegacije su obišle nekoliko firmi i 
industrijsku zonu u ovom gradu i mnoga 
njihova korisna iskustva smo preuzeli , 
koja u našoj sredini možemo praktično 
primijeniti , tako da se saradnja sa 
administrativnom proširila na polju kulture 
i sve više privrede. , kazao je Pavić. 
On je dodao da će delegacija iz Manise 
posjetiti Fabriku keksa „ Mira-Kraš“ i  
preduzeće „ Skontoprom“, kao i niz 
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kulturno-istorijskih spomenika i ustanova u 
Prijedoru. 
 

 
 
 

 
 

 
 
Zamjenik gradonačelnika  Manise  Mesud 
Bajram Laćara  izjavio je da je ovaj grad 
spreman da u svim oblastima sarađuje sa 
Prijedorom, što je još prije šest godina  
potvrđeno potpisivanjem povelje o 
bratimljenju ova dva grada. 
-Iskreno se radujemo što ćemo odnose 

podići na još veći nivo , da od ove godine 
počne i značajnija privredna saradnja 
između dva grada  budući da se u našem 
gradu nalaze sjedišta firmi „ Boš“, 
„A čelik“ i „ Vestel“ pa imamo  u planu da 
i na ove prostore dovedemo njihove 
proizvodne pogone, kazao je  Laćara. 
Delegacija Manise, će zajedno sa 
delegacijama opština Bovec, Novo mesto  
Kikinda i Pančevo , kao i ambasadorima  i 
konzulima nekoliko  susjednih i evropskih 
zemaljaučestvovati na svečanostima koje 
opština Prijedor organizuje  u ponedjeljak 
povodom Dana opštine Prijedor. 
 
Delegacija opštine Bovec 

 
 

 
 
Delegacija opštine Kikinda  
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Svečana akademija 
 
Načenik opštine Prijedor Marko 
Pavić izjavio je da je  da ova opštinsko 
rukovodstvo sve svoje ciljeve ispunjava 
temeljeno i sistematski i da je zadatak za 
naredni period stvaranje uslova za 
privlačenje stranih investicija. 
 

 
  
-Uskoro će biti raspisan konkurs za dodjelu 
parcela u prvoj od pet industrijskih zona 
koliko planiramo realizovati u Prijedoru, 
rekao je Pavić u povodu 16. maja, Dana 
opštine. 
On je podsjetio da je Prijedor prije rata 
imao 27.000 zaposlenih, a da ih je danas 
17.000, te da izmjenom strukture privrede 
mora doći do novih radnih mjesta i 
rješavanja gorućeg problema 
nezaposlenosti. 
-Cilj nam je zapošljavanje, a do toga 
možemo doći ako otvaramo nova mala i 
srednja preduzeća, naveo je Pavić. 
 On je dodao da je opština Prijedor za svoj 
dan izabrala 16. maj kao sjećanje na datum 

iz Drugog svjetskog rata kada je ovaj grad 
bio najveća slobodna teritorija u tada 
porobljenoj Evropi. 
 

 
 
 -Tada smo se opredijelili za antifašizam i 
takve ideje gajimo do današnjih dana. Ovaj 
datum prihvataju i poštuju sve stranke, svi 
narodi i svi građani Prijedora, istakao je 
Pavić. 
 Govoreći na svečanoj akademiji u povodu 
Dana opštine, on je podvukao dobru 
saradnju sa Vladom RS, međunarodnim 
institucijama, susjednim i opštinama van 
granica BiH, što je, kako je rekao, 
garancija da će Prijedor, uz zajdničko 
zalaganje, uspjeti u svojim namjerama.  
Na svečanoj akademiji uručena su najviša 
opštinska priznanja i nagrade, a povelju 
počasnog građanina opštine Prijedor ove 
godine ponio je profesor doktor Radivoj 
Brdar. 
 -Prvo je bilo osjećanje prijatnosti, drugo je 
bilo pitanje da li sam ja to zaslužio, a na 
kraju osjećaj stida jer ima ljudi koji su to 
više zaslužili, kazao je Brdar . 
 

 
  
Doktor Radivoj Brdar, profesor dječije 
hirurgije na Medicinskom fakultetu u 
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Beogradu, rođen u selu Marini kod 
Prijedora, nemjerljivo je pomagao 
stanovništvu opštine Prijedor ukazivanjem 
ljekarske pomoći na Dječijoj klinici 
Medicinskog fakulteta u Beogradu i 
drugim zdravstvenim ustanovama u Srbiji, 
navodi se u obrazloženju odluke Skupštine 
opštine Prijedor. 
 -Da li sam ponosan ili nisam ne mogu da 
kažem. Pomagao sam jer sam imao potrebu 
da pomažem narodu, dodao je Brdar. 
 

  
 
Nagradu opštine dobilo je Pozorište 
Prijedor koje je u istoriji dugoj 58 godina 
lani imalo najuspješniju sezonu i bilo, 
prema brojnim ocjenama, najuspješniji 
ansambl ne samo u Republici Srpskoj /RS/ 
nego i u BiH, o čemu svjedoči šest nagrada 
na nasjatrijem i najznačajnijem 
pozorišnom festivalu u BiH, u Jajcu, dvije 
izuzetne glumačke nagrade na 
Međunarodnom festivalu pozorišta u 
Brčkom, te učešće na "Sarajevskoj zimi" i 
Međunarodnom festivalu u Klužama u 
Sloveniji. 
 Ovu nagradu prati i novčani iznos od 
2.000 KM. 
 Dodijeljene su i pohvale Turističkoj 
organizaciji opštine Prijedor i Srpskom 
kulturno-umjetničkom društvu "Doktor 
Mladen Stojanović". 
Najvredniju nagradu - Plaketu opštine - 
dobio je rudnik "Arselor Mital Prijedor 
koji zapošljava 800 radnika, a u skladu sa 
trendom rasta proizvodnje očekuje i porast 
zaposlenosti. 
 U ime svih nagrađenih generalni direktor 
ovog preduzeća Murari Mukardži na 
zahvalio se načelniku opštine, opštinskoj 

administraciji i građanima Prijedora na 
dodijeljenim priznanjima. 
 -Ova nagrada nam puno znači jer dolazi 
od naše porodice i  jer je to najteža nagrada 
za dobiti", kazao je Mukardži. 
 

 
 
 

 
  
Svečanoj akademiji u pozorištu u 
Prijedoru prisustvovali su ambasadori i 
konzuli više zemalja, ministri u Vladi 
RS, načelnici susjednih opština, delegacije 
bratskih gradova i drugi brojni gosti.U 
umjetničkom djelu programa nastupili su 
hor"Vila",kamerni ansambl "Belkanto", 
učenici Muzičke škole "Savo Balaban", 
glumci Pozorišta Prijedor Radenko Bilbija 
i etno grupa "Sinovi Potkozarja". 
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Ostale manifestacije povodom Dana 
opštine 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
Sredstva za nevladin sektor  
 
Opština Prijedor će u ovoj godini sa 45.000 
KM finansirati projekte nevladinih 
organizacija, a sa 48.000 KM projekte 
omladinskih organizacija. Načelnik 
Odjeljenja za društvene djelatnosti opštine 
Prijedor Ljiljana Babić  potvrdila je  na 
konferenciji za novinare da se već treću 
godinu sredstva za ove kategorije ne dijeli  
po sistemu donacija. 
-Prije dva mjeseca raspisali smo javni  
poziv za dostavljanje prijedloga projekata 
koji se potom biraju po veoma strogim 
kriterijumima i po međunarodnoj 
metodologiji", rekla je Babićeva. 
Ona je dodala da su projekte predložile 44 
nevladine organizacije od kojih je 31 
ispunjavala uslove konkursa, a od kojih su 
za 21 odobreni projekti u vrijednosti od 
1.000 do 5.000 KM. 
 -Riječ je o projektima iz oblasti zdravstva, 
obrazovanja, sporta, kulture, ekologije i 
socijalne zaštite koji će biti od koristi bilo 
široj društvenoj zajednici bilo osobama sa 
invaliditetom ili mentalno nedovoljenom 
razvijenošću bilo nacionalnim manjinama 
ili marginalizovanim grupama, navela je 
Babićeva. 
 Ona je podsjetila da je za omladinski 
sektor bilo namijenjeno 70.000 KM iz 
opštinskog budžeta za 2011. godinu, ali da, 
će zbog nedovoljnohg broja kvalitetnih 
projekata, u tu namjenu biti utrošeno 
48.000 KM. 
 -Konkurisalo je 19 omladinskih 
organizacija od kojih je samo devet 
ispunilo uslove i svaka je dobila iznos koji 
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je i tražila u projektnoj dokumentaciji, što 
je u od 2.500 do 13.000 KM, rekla je 
Babić.  
 Prema njenim riječima, opština Prijedor 
nastoji da podmladi omladinski sektor na 
način da odobrava novac za registraciju 
omladinskih organizacija. 
 
Obilježen 18.maj Dan muzeja 
 
U povodu 18. maja, Svjetskog dana 
muzeja, u šetališnoj zoni u Prijedoru Muzej 
Kozare juče je priredio izložbu eksponata 
iz svog etnološkog odjeljenja uz prateći 
program ženske ojkačke grupe iz KUD-a 
"Kozara".  Direktor Muzeja Kozare 
Milenko Radivojac izjavio je da na ovaj 
način muzejski radnici dolaze među 
sugrađane da pokažu šta imaju i da tako 
stiču novu muzejsku publiku koja će, 
zainteresovana onim što vidi ovdje, 
odlučiti se da dođe i u muzejske izložbene 
prostore.  
 

 
 
 -Muzej Kozare čuva tradiciju i baštinu 
naroda, a sada smo svoje eksponate spojili 
sa ojkačom i ručnim radom ženske grupe 
KUD-a `Kozara`, što ovu sliku na ulicama 
Prijedora čini ovako lijepom", kazao je 
Radivojac.Viši kustos Muzeja Kozare 
Marija Radaković rekla je da etnografska 
zbirka ove ustanove nije previše bogata, ali 
ni sasvim siromašna. 
 -S obzirom na sve okolnosti koje nas 
prate, možemo biti ponosni i zadovoljni. 
Izložili smo dio koji držimo u depou, što 
daje još više vrijednosti ovom događaju, 
kazala je Radaković. 

 Ona je dodala da Muzej Kozare ima 
autohtone narodne nošnje ovog kraja, a da 
kulturno-umjetnička društva treba time da 
se posluže, iako nisu u poziciji da se 
razmeću novcem za nabavku nošnji.  
-Riječ je o kozarskoj i timarsko-sanskoj 
nošnji. Ove žene imaju replike u kojima je 
uzeto pomalo i od jedne i od druge. Ne 
može im se zamjeriti, a, osim toga, sve to 
nadoknađuju svojom pjesmom i umijećem 
u ručnim radovima, ocijenila je 
Radakovićeva. 
 Izložbom u povodu Svjetskog dana 
muzeja u Prijedoru je zvanično počela i 
manifestacija "Kulturno ljeto", koju treću 
godinu zaredom organizuje opština 
Prijedor, a koja će ove godine trajati do 26. 
avgusta. 
Načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti opštine Prijedor Ljiljana Babić 
izjavila je da je zvanično otvaranje 
manifestacije ove godine zasluženo pripalo 
"Muzeju Kozare". 
 -To je insitucija koja je u svakom pogledu 
prepoznatljiva u ovom gradu i koja svaki 
put učestvuje u manifestacijama koje 
organizuje opština Prijedor, istakla je 
Babićeva.  
 
Obilježen 24.maj Dan biblioteke 
 
Zaposleni u Narodnoj biblioteci „ Ćirilo i 
Metodije“ su povodom dana ove kulturne 
ustanove  juče organizovali jednočasovno 
druženje sa građanima Prijedora tako što 
su otvorili dva štanda na kojima su svi 
prolaznici mogli da besplatno postanu 
članovi  biblioteke. Direktor ove ustanove 
Mara Ećim je  istakla da je ovaj izlazak iz 
prostora biblioteke imao dvostruko 
značenje. 
-Željeli smo da skrenemo pažnju na to da 
je knjiga bila i ostala čovjekov najbolji 
prijatelj,a drugo da ova ustanova sa dugom 
tradicijom ima decenijama problem sa 
smještajem tako da mnogi ne znaju ni gdje 
se nalazimo jer našu tablu nigdje ne 
možemo da stavimo i da kažemo da je to 
naš prostor, rekla je Ećimova. 
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Inače, tokom jednočasovnog druženja sa 
prolaznicima učlanjeno je 21 dijete u 
Dječijem odjeljenju i 36 odraslih razne 
životne dobi u Odjeljenju za odrasle. 
 
 
Maskenbal na ulicama grada  
 
"Svijet dječije mašte", maskenbal u okviru 
ovogodišnjeg Kulturnog ljeta okupio je 
preksinoć na ulicama Prijedora više od 
1.000 djece predškolskog uzrasta, učenika 
osnovnih škola i mlađih grupa kulturno-
umjetničkih društava.  
 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da je dio Kulturnog ljeta svake 
godine posvećen najmlađima, 
generacijama na kojima Prijedor ostaje i 
koje će ga učiniti još ljepšim i 
prosperitetnijim. 
 -Odziv je izuzetno veliki. Interesovanja je 
bilo i izvan opštine Prijedor, ali zasad 
nismo mogli toliki broj djece okupiti na 
jednom mjestu. Ne zna se je li više djece ili 
njihovih pratilaca, roditelja, baka i 
djedova, kazao je Pavić.  
 

 

 
Direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić rekla je da se 
ovogodišnjem, drugom po redu 
maskenbalu, odazvalo 11 ustanova. 
 -Riječ je o Dječijem vrtiću `Radost`, 
osnovnim školama `Branko Ćopić`, 
`Desanka Maksimović`, `Petar Kočić`, 
`Ćirilo i Metodije`, `Kozarac`, `Vuk 
Karadžić` i `Jovan Cvijić`, kulturno-
umjetničkim društvima `Doktor Mladen 
Stojanović`, `Kozara` i `Omarska`, te o 
Omladinskom centru `Donja Puharska`, 
navela je Ganićeva.  
U sklopu maskenbala priređeno je 
takmičenje u literarnim radovima učenika 
osnovnih škola pod nazivom "Moj grad" u 
kojem je prvo mjesto osvojio učenik OŠ 
"Branko Ćopić" Danilo Stojanović, drugo 
učenica OŠ "Ćirilo i Metodije" Marina 
Baltić, a treće učenica OŠ "Petar Koćić", 
Milica Dragić. 
Od četiri gradske osnovne škole ni ovoj 
manifestaciji nije se odazvala jedino OŠ 
"Dositej Obradović". 
 

 
  
Organizator maskenbala je Turistička 
organizacija opštine Prijedor, a pokrovitelj 
opština. Ove je godine održan na Malom 
gradskom trgu, a za iduću godinu 
najavljena je mogućnost da se,  zbog 
velikog interesovanja, preseli na Gradski 
stadion.   
 
 
 
 
___________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


